
  

  Jegyzőkönyv 
 

 

 

Készült: Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. 03. 28. napján 1400 

órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő, 

munkaterv szerinti, nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

  Pintér Gergő   alpolgármester  

  Horváth Ferencné  képviselő 

  Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

  Kujbus András György képviselő  

 Rózsa János  képviselő 

 

Tanácskozási joggal jelen van: 

  Dr. Szalontai András jegyző 

 

Jegyzőkönyvvezető: 

 Kaszáné L. Ágnes  köztisztviselő 

   

További meghívottak: 

  Tánczos Krisztina  helyettes könyvtáros 

  Keserű Valéria  művelődésiház vezető    

   

Bejelentéssel távol maradt: 

 Erdős Sándor János képviselő 

 

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 tagjából 6 fővel megjelent, az ülés határozatképes, az 

ülést megnyitja.  

 

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóból vegye ki a 3. 

napirendi pontot, mert a rendőrség képviselői jelezték, hogy hivatali elfoglaltságuk miatt nem 

tudnak a képviselő-testületi ülésen részt venni. Kérik, hogy a beszámolót a képviselő-testület 

tegye át a soron következő képviselő-testületi ülésre, mert személyesen szeretnének részt 

venni a beszámoló tárgyalásánál.  

 

 

 

 

Napirend: 

 

1. Beszámoló a lejárt képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

2. A 2023.évi temetkezési szolgáltatásról szóló beszámoló tárgyalása 

  Előadó: Druskóczy Irén a Szalai és Társa Bt. képviselője 
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3. A Bokor József Városi Könyvtár 2023. évi munkájáról szóló beszámoló 

tárgyalása és a 2024. évi munkatervének elfogadása 

Előadó: Tánczos Krisztina helyettes könyvtáros 

 

4. Belső ellenőri jelentés tárgyalása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

5. Egyebek 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal 

1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

41/2024.(III.28.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

módosított napirendet elfogadja. 

 

 

Karsai József polgármester 

Rózsa János képviselő Úr napirend előtti felszólalásra jelentkezett, megadom a szót neki. 

 

Rózsa János képviselő 

Tisztelt polgármester Úr, Tisztelt Képviselő-testület! 

Kérem, hogy 1 perces néma felállással adózzunk Kadarkút volt alpolgármestere, Füle Ferenc 

emléke előtt. 

Emlékezzünk meg Gelencsér János Hencse Községének polgármestere emléke előtt is. 

Nyugodjanak békében. 

 

A képviselő-testület 1 perces néma felállással megemlékezett az elhunytak emléke előtt. 

 

Karsai József polgármester 

Köszönöm szépen képviselő Úr. 

Az 1. napirendi pont tárgyalására térünk rá. 

 

1. Beszámoló a lejárt képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.  

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel nem lévén, aki elfogadja a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról szóló beszámolót az abban foglaltak szerint, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen 1 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 



  

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

42/2024.(III.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2024. február 1., február 29. napján tartott, nyilvános 

ülésein hozott képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról szóló beszámolót az előterjesztés szerinti 

tartalommal elfogadja.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

2. A 2023. évi temetkezési szolgáltatásról szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Druskóczy Irén a Szalai és Társa Bt. képviselője 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

A polgármester elmondta, hogy a temetkezési szolgáltató képviselője írásban jelezte, hogy a 

mai képviselő-testületi ülésen nem tud részt venni. Kéri, hogy a képviselő-testület a 

beszámolót tárgyalja meg, és lehetőség szerint fogadja el. 

 

Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a beszámolót, kérem a Humánügyi Bizottság elnökét 

mondja el a bizottság véleményét a beszámolóval kapcsolatban.  

 

Horváth Ferencné a Humánügyi Bizottság elnöke 

A bizottság tárgyalta, és elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a temetkezési 

szolgáltatásról szóló beszámolót. 

 

Karsai József polgármester 
Szeretném megkérdezni a képviselő-testület tagjait van-e valakinek kérdése, észrevétele a 

beszámolóval kapcsolatban?  

 

Egyéb kérdés, észrevétel a beszámolóval kapcsolatban nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Köszönöm szépen a Szalai és Társa Bt. munkáját, felhívom a képviselő-testület figyelmét, 

hogy a beszámoló 15%-os díjnövekményt is tartalmaz. 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja el a temetkezési szolgáltatásról szóló beszámolót 

az előterjesztés szerinti tartalommal. Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen 1 nem szavazattal 1 

tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

43/2024.(III.28.) számú határozata 

 



4 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2023. évi temetkezési szolgáltatásról szóló beszámolót az 

előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja.    

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

3. A Bokor József Városi Könyvtár 2023. évi munkájáról szóló beszámoló tárgyalása és a 

2024. évi munkatervének elfogadása 

Előadó: Tánczos Krisztina helyettes könyvtáros 

 

A beszámoló és a munkaterv írásban kiadva. 

 

A könyvtáros a beszámolót szóban nem kívánta kiegészíteni. 

 

Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a beszámolót, felkérem a Humánügyi Bizottság elnökét, 

mondja el a bizottság véleményét a beszámolóval és a munkatervvel kapcsolatban. 

 

Horváth Ferencné Humánügyi Bizottság elnöke 

A bizottság tárgyalta a beszámolót és a munkatervet és a képviselő-testületnek elfogadásra 

javasolja.  

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel? 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja a Bokor József Városi Könyvtár 2023. évi 

munkájáról szóló beszámolóját, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

44/2024.(III.28.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Bokor József Városi Könyvtár 2023. évi munkájáról szóló 

beszámolóját az előterjesztés melléklete szerinti 

tartalommal jóváhagyja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

 Határidő: azonnal 

 

Karsai József polgármester 

Aki az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja a Bokor József Városi Könyvtár 2024. évi 

munkatervét, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

45/2024.(III.28.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Bokor József Városi Könyvtár 2024. évi munkatervét az 

előterjesztés melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

 Határidő: azonnal 

 

 

4. Belső ellenőri jelentés tárgyalása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés és az intézkedési terv írásban megküldésre került. 

 

A belső ellenőr a 2023-as évben a banki utalások és a könyvelési dokumentumok 

egyezőségét, egyeztetését, az átutalások kezelését, bizonylatok szabályszerűségének 

ellenőrzését vizsgálta alaki, tartalmi megfelelőség szempontjából, valamint a kifizetések 

szabályszerűségének ellenőrzését végezte. Az intézkedési terv a belső ellenőrzés során feltárt 

hiányosságok felszámolására készült. 

Amennyiben kérdés van, arra szívesen válaszolok. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Elsőként azt szeretném kérdezni, ha jól látom ez egy összefoglaló egy ellenőrzési jelentésből. 

Az ellenőrzési jelentést egyben miért nem kaptuk meg? Mert ez egy kivonata. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Úgy ítéltem meg elegendő lesz. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Szerintem ne ítélje meg úgy, hogy elegendő, pláne mostanság amikor azért úgy látjuk, hogy 

az országban zajlanak ilyen események, hogy esetleg kimaradnak dolgok, bizonyos 

dolgokból. Vagy kihúznak, vagy nem húznak ki dolgokat bizonyos iratokból. Ha a képviselő-

testület arra bízza meg, hogy egy belső ellenőrzési jelentést megkapjon, és az az ellenőrzés 

arról szól, hogy az Önök munkáját ellenőrzi, akkor nem 5 pontos kivonatot szeretnék kérni. 

Ebben az 5 pontos kivonatban –remélem az összes képviselő társam látja- azért van hiba 

bőven. Ha jól értelmezem és ez akkor a polgármester Úrnak is a kérdésem, hogy itt úgy 

vásárolgatnak, hogy nem tudjuk, hogy hova, ki, mit, milyen célból.   

 

Csak javaslom az 5. pontnál, hogy mindenki érezze, hogy miről van szó. Egy kivonatot 

kapunk, mindegyik pont egyébként erről szól. Javaslom, mondja a belső ellenőr, „hogy az 

érvényesítő minden esetben győződjön meg arról, hogy megtörtént-e a teljesítés igazolása, 

azon személy részéről, akinek felelőssége a teljesítések megfelelő mennyiségben és 

minőségben történő ellenőrzése”.  

Itt bejönnek számlák és ki ellenőriz mit? Vagy csak leigazolgatjuk a teljesítéseket? Mert 

egyébként ezt javaslom, hogy ha ez így van, mert ezekből a javaslatokból másra nem tudok 
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következtetni, feltételezés csak mondom, még mielőtt bármivel meg lennék vádolva. A teljes 

ellenőrzést szeretném látni. Szeretném, ha elküldené. Nem csak nekem, az összes 

képviselőnek joga van, hogy lássa. De ha ilyen teljesítések vannak az Ön szerint melyik 

kategóriája a Btk.-nak? 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Ez nem Btk-s kategória. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

De. Majd akkor, beszélgessen el erről el a polgármesterrel szerintem. A polgármester Úrtól 

kérdezem meg, hogy akkor hogy igazolta le ha ezeket a javaslatokat mondja a belső ellenőr, 

hogy ezt meg kell csinálni. 

 

Karsai József polgármester 
A számlákat leigazoltam a teljesítést ellenőriztem. Az Ön rágalom hadjáratához jó erőt, 

egészséget kívánok Önnek. Most éppen jókedvemben tetszett találni. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Egy pillanat….. 

 

Karsai József polgármester 
És én itt lezártam. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Én még szót kérek, napirendi pontnál szót kérek. 

 

Karsai József polgármester 
Parancsoljon. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Én azt gondolom és egyszer már kifejtettem, – kaptam én ezért épp eleget- hogyha én beülök 

egy testületi ülésre, akkor vállalom azt, hogy itt munka folyik, és itt kérdeznek. Ha nem 

vagyok erre képes testileg, lelkileg, szellemileg, fizikailag, akkor nem ülök be. Énnekem az, 

hogy maga itt ül, én ma felhívtam az alpolgármester Urat, nem titok, hogy ki fogja vezetni ezt 

a testületi ülést. Őt hívtam fel, mert Ő még szóba áll velem. Ez az egyik dolog. A másik 

dolog, hogy ha itt ül, akkor kérdezek, nem rágalmazok, kérdezek. Majd ha rágalmazok, azt 

tudni fogja, de az nem az én dolgom. A kérdésre legyen szíves válaszolni, mert ezekben a 

javaslatokban nem ez van leírva. 

 

Karsai József polgármester 
Az Ön olvasata szerint. Az én olvasatom szerint nem. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Mindig másként értelmezi, hát ez nagyszerű. 

 

Karsai József polgármester 
Igen, teljesen. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Akkor tehát Ön a rendelkezésemre fogja bocsájtani a teljes belső ellenőrzési jelentést? 
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Karsai József polgármester 

Természetesen. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Most is jogom lett volna. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Ismeri az email címemet, szerintem megkapta bőven időben ezt az előterjesztést….. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő a jegyző szavába vágott.0 

És én kérjek Öntől, miközben Ön azt mondta egy másik helyen, hogy – csakhogy megint pont 

napirendnél vagyunk-  csak kérni kell én adom. Kértem, teljesítette? Maximum közérdekű 

adatban a 90. napon, amikor már muszáj volt. De a bíróságon nagyon jól hangzott az, hogy 

Önnek csak kérnie kell képviselő asszony és mi teljesítjük. Önnek nem most kell azt 

felajánlani, hogy kiküldi, hanem Önnek ezt ki kell küldeni, mert ez nekünk a munkánk. 

Önnek meg az a munkája, hogy kiküldje az anyagot, ne kivonatoljon. Hány oldalas a belső 

ellenőrzési megállapítás? Mennyiből sikerült 1 oldalt kivonatolni? Csak nagyjából. Hány 

oldalas?  Csak, hogy tudja nagyjából a testület, hogy hány oldalas jelentésből sikerült 1 oldalt 

ide tenni elénk.  

 

Dr. Szalontai András jegyző 

A pontos oldalszámot fogja látni. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Ön a törvényesség őre. Itt ül. Mondja el miért nem küldte ki? Így gondolta, nem egy 

kategória. Ne gondoljon meg ne higgyen! Azt ott a másik oldalon a templomban, ott kell 

hinni. 

 

Karsai József polgármester 
Meg fogja kapni a képviselő asszony. 

 

Egyéb, kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Aki egyetért a belső ellenőri jelentéssel és az intézkedési tervet az előterjesztés szerinti 

tartalommal elfogadja, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen 1 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

46/2024.(III.28.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2023. évre szóló belső ellenőri jelentést és a belső ellenőrzés 

során feltárt hiányosságok felszámolására készült 

intézkedési tervet az előterjesztés szerinti tartalommal 

elfogadja. 

Határidő:  azonnal  

Felelős:  Dr. Szalontai András jegyző 
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5. Egyebek 

A) Óvodai körzethatárok 

     Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Az Oktatási Hivatal köznevelési intézmények körzethatárainak jelentése 2024. tárgyú 

levelében arra hívja fel a települési önkormányzatot vagy az önkormányzati társulás székhelye 

szerinti települési jegyzőt, hogy a korábbiakban rögzített óvodai felvételi körzethatárok 

megállapításáról szóló megerősítést vagy azok mostani megváltoztatásáról szóló döntését 

rögzítse a KIR rendszerben.  

 

A KIR-ben rögzített intézményi körzethatárok szerinti települések Kadarkút, Hencse és 

Kisasszond.  

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás, más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Aki egyetért az óvodai és bölcsődei felvételi körzethatárokkal, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

47/2024.(III.28.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Kadarkúti Gyermekkert Óvoda és Mini Bölcsőde felvételi 

körzethatárait a KIR-ben rögzítettek szerint –Kadarkút, 

Hencse és Kisasszond településekkel- változtatás nélkül 

fenntartja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2024. március 31. 

 
 
B) A Vakok és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesületének támogatás megállapítására 

irányuló kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A Vakok és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesülete kéri a képviselő-testületet, hogy a 

adománnyal segítse őket. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

10.000 Ft támogatást javaslok. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás, más javaslat nem volt. 
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Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület a Vakok és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesülete 

részére 10.000 Ft összegű támogatást állapítson meg a 2024. évi költségvetés terhére, és 

hatalmazzon fel arra, hogy a támogatási összeg átutalásáról gondoskodjak. 

Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta:  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

48/2024.(III.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Vakok 

és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesülete (7400 

Kaposvár, Pécsi utca 2.) részére 10.000 Ft összegű 

támogatást állapít meg, Kadarkút Város önkormányzatának 

költségvetésében biztosított működési támogatása terhére. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

támogatási összeg átutalásáról gondoskodjon. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

C) A Kaposvári Tankerületi központ kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A Kaposvári Tankerületi Központ az általános iskolával kapcsolatban fordult kéréssel a 

képviselő-testülethez. Eddig a gyerekházban működött a pedagógiai szakszolgálat. Sem a 

technikai, sem a tárgyi sem a létesítményi feltételek nem voltak megfelelőek, ezért szeretnék 

áttenni a kollégium épületébe. A kollégiumban kb. 30%-os a kihasználtság. Ehhez kérnek 

tulajdonosi hozzájárulást, hogy a szakszolgálati tevékenységet a kollégium épületében lássák 

el. 

 

Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a kérelmet, kérem a Humánügyi Bizottság elnökét mondja 

el a bizottság véleményét. 

 

Horváth Ferencné a Humánügyi Bizottság elnöke 

A bizottság tárgyalta, és elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a kérelmet. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület járuljon hozzá a Kadarkúti Jálics Ernő Általános Iskola és 

Kollégium kollégiumában lévő 4 használaton kívüli kollégiumi szoba felszabadításához a 

Somogy Vármegyei Szakszolgálat Kaposvári Tagintézmény kadarkúti telephelyén történő 

szakszolgálati feladatainak ellátása céljából.  

Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 

 



 

 

10 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta:  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

49/2024.(III.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

hozzájárul a Kadarkúti Jálics Ernő Általános Iskola és 

Kollégium (Kadarkút, Fő utca 1.) kollégiumában lévő 4 

használaton kívüli kollégiumi szoba felszabadításához a 

Somogy Vármegyei Szakszolgálat Kaposvári Tagintézmény 

kadarkúti telephelyén történő szakszolgálati feladatainak 

ellátásához.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

D) Hozzászólások 

- Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Szeretnék az Egyebekben két, talán három dolgot is megjegyezni. Az egyik az, hogy 

szerettem volna a testületi ülés előtt egy zárt testületi ülésre kérelmet adni, hogy konkrét 

ügyről beszélhessünk. Nem tetszett figyelni, hogy esetleg lenne-e. Így úgy fogom elmondani, 

bár szerintem senkinek nem sértek semmilyen jogát.  

 

Egy intézményről szeretném, nem is intézményről inkább úgy szeretném megkérdezni, hogy 

Öntől mint polgármester, a Rózsa képviselő társamtól és Öntől mint egy társulásban 

Kadarkutat képviselő személytől. Az alpolgármester Urat pedig mint aki Önt helyettesíti arról, 

én ezzel az üggyel már korábban is, nem konkrétan ebben az ügyben , de hasonló dolog miatt 

felszólaltam. Akkor én emlékszem, hogy Ön, volt amivel egyet tudott velem érteni, most 

nagyon kíváncsi vagyok, hogy egyet tud-e velem érteni. Azt nagyjából az én álláspontom 

szerint tudjuk, hogy bizonyos intézményekben baráti kör, a testületben családi kör 

munkálkodhat. Én meg vagyon a nemszeretem rokon, minden családban van egy ilyen.  

 

Önnek az elfogadható-e, hogy  valaki a saját családtagját veszi fel egy intézménybe dolgozni. 

Még ha a munkáltatói jogokat gyakorolhatja is. Esetleg ha Önnek van felette felettesi jogköre, 

nem konkrétan utasításra. Erről Önnek mi a véleménye, hogy ez normális dolog-e? 

 

Én emlékszem, hogy az Akác vendéglővel kapcsolatban volt egyszer egy ilyen egyetértésünk, 

vagy vitánk. 

Nekem nem gond, ha valaki szakmailag a legjobb embert veszi fel, mert engem ezzel meg 

lehet győzni. Az Akác vendéglőbe ha egy mighelin csillagos séfet veszünk fel akkor nekem 

mindegy, hogy kinek a kije. De csak azért ne vegyünk már fel valakit, mert az valakinek a 

valakije. A kérdés az arra irányul, hogy ezt normális, erkölcsileg, morálisan elfogadható 

dolognak tartjuk-e, hogy most a hírekben is haljuk, hogy lehet hogy az ország egy 

részvénytársaságként működik, hogy Kadarkúton is csinálunk-e ilyen családi 

részvénytársaságokat esetlegesen. Tehát, hogy a családtagjainkkal feltöltjük a hiányzó 

állásokat. Ön tenne-e ez ellen ha lenne lehetősége, mint polgármester, mint a társulásban 

Kadarkutat képviselő. Ugyanez a kérdésem a Rózsa képviselőhöz és alpolgármester Urhoz is. 
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Karsai József polgármester 
Konkrét választ tudunk adni, a felvétel akaratunk ellenére történt. Ezt alpolgármester Úr is 

meg tudja erősíteni. Kifejezett ellenkezésünket fejeztük ki ezzel kapcsolatban. Az 

intézményvezető a munkáltatói jogkör gyakorlója. Tulajdonképpen Ő veszi fel. Mi 

alpolgármester Úrral más helyi személyre tettünk javaslatot, mert volt jelentkező bőven. Ha 

arra kíváncsi ez a dolog teljesen akaratunk ellenére történt. Én elmondtam az 

intézményvezetőnek, hogy a felelősség innentől kezdve az övé. Ez hatszemközt történt, 

alpolgármester Úr is meg tud erősíteni ebben. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Köszönöm, mert a pletykák megelőzésére szerettem volna itt a településen. 

 

Kujbus András György képviselő 

Melyik intézményről van szó egyébként? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Ha az óvodai társulásról beszélünk, akkor egyértelmű. 

 

Kujbus András György képviselő 

Nekem nem volt. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Annyival egészíteném ki polgármester Úr szavait, hogy én személy szerint kértem is az 

intézményvezetőt, hogy ne cselekedjen így. Jogilag lehet, hogy lehetséges, de nem tartom túl 

etikusnak. Ezek ellenére meghozta ezt a döntést. Én azt gondolom, hogy ezzel sajnos nyilván 

mást nem tudtunk tenni. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

A felelősség az övé. 

 

Karsai József polgármester 
Így van, én nem jegyezhetem ellen, nincsen ellenjegyzési jogköröm. A vezetőnél viszont van. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Köszönöm. 

 

Karsai József polgármester 
Ennek tudatában volt. Én mondtam neki, hogy ez személyes, alpolgármester Úr személyes 

álláspontja és ezt nem tartja helyesnek. Kértük, hogy ne, erre az volt a válasz, hogy Ő pedig 

másét nem fogja aláírni. Az álláshelyet viszont be kell tölteni, mert ha az nincs betöltve pénz 

visszafizetéssel jár. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Én azt gondolom, hogy ha ilyen mondat elhangzott, akkor a testületnek, bár ki tudja milyen 

testület lesz majd. Ezek azok az apró dolgok, amelyek segítenek majd akkor, ha lesz egy 

vezető pályázatnak az elbírálása. 

 

Mint ahogy korábban is volt egy pályázati elbírálás és eléggé megosztotta az is a testületet. 4 

évig itt sokan azt mondták, hogy erről meg arról nem hallottak. Ezek azok a dolgok, 

amelyeket igenis ide kell tenni az asztalra. Ezek nem személyeskedő dolgok, mert akkor majd 
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pontosan mindenki fogja tudni, hogy miért szavaz úgy, vagy úgy a testület. Ezek nem személy 

ellen szólnak, hanem aki bizonyos erkölcsi normákat nem tart be, és ha ezt Ön kifejezetten 

kérte is és ezt úgy is meg merte tenni, akkor talán majd a következő testület tudja, hogy kire 

szavaz. 

 

Karsai József polgármester 
Én is erre méltóztattam célozni. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Én meg kimondtam, bocsánat. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Az óvoda egy önkormányzati társulás fenntartásával működik. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

De, hogy ki képviseli ott Kadarkutat, az ennek a testületnek a döntése. 

 

Karsai József polgármester 
A társulási tanácsnak ebben nincs jogköre, ez az intézményvezető feladata és jogköre. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Ha akarunk, akkor mindenre találunk megoldást, hogy maradjon, vagy menjen. 

 

- Kujbus András György képviselő 

A mai nap folyamán került volna megrendezésre a jogi és ügyrendi bizottsági ülés ami 

elmaradt, mert a tagok jelezték, hogy nem tudnak megjelenni. Úgy gondolom, hogy az 

alapvető tájékoztatást megtehetem a testület felé. 2024. január 31. napjáig mindenkinek 

formailag és tartalmilag is megfelelően beérkezett a vagyonnyilatkozata. Ezt az éves 

gyakorlatnak megfelelően könyveltem. Mindenki szerepel a köztartozásmentes adatbázisban. 

Mindenki teljesen jogosan gyakorolhatja a tisztségét. 

 

Lakossági megkeresés érkezett hozzám, hogy a Rákóczi utcai zsákutcánál lévő ingatlan 

fenyőágai kilógnak akadályoztatva ezzel a szemétszállító autó munkáját. Kérjük meg az 

ingatlantulajdonost, hogy vágja le az ágakat. 

 

Az egyebek napirenden belül más kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület munkaterv szerinti nyilvános 

ülését 1430  órakor bezárta. 

 

Kmft. 

 

 

 

 

 Karsai József Dr. Szalontai András 

 polgármester jegyző 


